



Contact: Farah Larrieux
(786) 565-8515
Farah@THELARManagementGroup.com
THELARManagementGroup.com

(Vèsyon Kreyòl nan lòt paj la)
For Immediate Release
Monday, October 28, 2019
Miramar, Florida(USA)

Online Registration Opens for the Second Annual Haitian Creative and Cultural Industries Symposium (HCCIS)

Macaya Foundation, Inc and THELAR Management Group, LLC, in partnership with New Level Group announced today the opening of registrations for the Second Annual Haitian Creative and Cultural Industries Symposium (HCCIS). This community and educational event will be held on Thursday, November 14, 2019 from 9:30am to 6pm at Florida Memorial University – Smith Conference Center, located at 15800 NW 42nd Ave, Miami Gardens, FL 33054(USA). Seasoned artists and experts from different professional backgrounds in creative and cultural industries are invited for panels of discussion and workshops on the theme “Economic Development through Arts”.

“In the midst of this new political and leadership crisis that lasts in Haiti for over a year, it becomes an urgency for us, Haitians, to develop our full human potential and to enhance the professions of all sectors of activities, so that each citizen becomes an agent of development for Haiti. The symposium aims to stimulate such conversations in the arts sector”, said Farah Larrieux, director of THELAR Management Group and producer of the symposium.

Yvon André (Kapi), *musician and founding member of the internationally known Haitian Konpa band, Tabou Combo*; Ron Duprat, *celebrity culinary chef*; Marie Laurence Durand, *Director of Cultural Affairs for UNESCO (United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization)*; Aly Acacia, *well-known and respected cultural agent, economist and educator from Haiti*; Shelley Lozier, *principal broker for New Level Group, LLC*; Grace Kewl-Durfey, *Arts Administrator for Broward County Cultural Division*; Andy Cherenfant, *Director of The Cherenfant Group, LLC*; And Randy Cohen, *Vice-President of Research and Policy for Americans For The Arts* are among speakers confirmed to educate and empower Haitian artists of all art disciplines, professionals and entrepreneurs of the arts sector at the symposium.

The event is free, but participants must register at 2019HCCIS.eventbrite.com starting October 28th. Attendees will have the opportunity for one-on-one conversations with experts who will share best practices to develop their career in the arts sector; To gather with peers to discuss about issues that affect the sector in Haiti and in the diaspora; To participate to a CARICOM survey on the creative industry; And to enjoy onsite exhibits and vendors featuring



organizations and companies with products or services that appeal to emerging and established artists of all arts disciplines, professionals and entrepreneurs of the arts sector.

For questions about sponsoring the event or to coordinate interviews with speakers, please contact Farah Larrieux at farah@THELARManagementGroup.com. For exhibitor or vendor registration, contact Ireolá Qláifá at HCCIS@THELARManagementGroup.com.

Sponsors of the symposium include: MasterV Productions, Tele Anacaona, WJCC1700AM, Le Floridien Newspaper, Haitian Times, Jude Advertising, LLC, The Cherenfant Group, Explosion AM, Signal FM, Radio Vision2000, Canal Plus Haiti, Trait d'Union Radio Show and Radio Galaxie.

Visit the symposium on [Facebook](#) and hashtag **#2019HCCIS #2019SEKKA #2019SICCH**

####

About Macaya Foundation

Macaya Foundation, Inc is a 501(C)3 non-profit organization committed to making quality education more widely available in minority communities.

About THELAR Management Group

THELAR Management Group, LLC is a communication company founded in Haiti in 2002 which focused on the Haitian market and specialized in creative and cultural industries. For more information, visit THELARManagementGroup.com.

About New Level Group

New Level Group, LLC is a real estate firm specialized in South Florida local market with fifteen years of experience. They provide real estate services to home buyers and sellers. For more information, visit NewLevelGroupRealty.com,

(Vèsyon Kreyòl nan lòt paj la)



Kontak: Farah Larrieux
(786) 565-8515

Farah@THELARManagementGroup.com
THELARManagementGroup.com

(Version Française à la page suivante)

**Pou difizyon imedyat
Lendi 28 Oktòb 2019
Mirama, Florid (Etazini)**

*Enskripsyon pou dezyèm edisyon
Senpozyòm sou Endistri Kreyatif ak Kiltirèl Ayisyen(SEKKA)
Ouvè sou entènèt*

Macaya Foundation, Inc ak THELAR Management Group, LLC, an patenarya ak New Level Group anonse jodia ouvèti enskripsyon pou dezyèm edisyon Senpozyòm sou Endistri Kreyatif ak Kiltirèl Ayisyen(SEKKA). Evènman kominotè ak edikatif sa ap fèt jedi 14 novanm 2019 ant 9è30 nan maten jiska 6è nan aswè nan *Florida Memorial University - Smith Conference Center*, ki chita nan 15800 NW 42nd Ave, Miami Gardens, FL 33054 (Etazini). Nou envite atis ki genyen eksperyans ak ekspè nan diferan pwofesyon nan endistri kreyatif ak kiltirèl yo pou patisipe nan panel diskisyon ak nan atelye sou tèm "Devlopman ekonomik atravè sektè atistik".

"Nan mitan nouvo kriz politik ak lidèchip sa ke Ayiti ap travèse depi plis pase yon lane, li vini yon ijans pou nou, ayisyen, pou nou devlope potansyèl imen nou e pou nou valorize pwofesyon nan tout sektè aktivite yo, yon fason pou chak sitwayen tounen yon ajan devlopman pou Ayiti. Senpozyòm lan gen pou objektif pou ankouraje jan konvèsasyon sa yo nan sektè atistik la", te deklare Farah Larrieux ki se direktè THELAR Management Group ak pwodiktè senpozyòm lan.

Yvon André (Kapi), mizisyen ak manb fondatè gwoup *Konpa Ayisyen* ki pi popilè sou mache entènasyonal lan, *Tabou Combo*; Ron Duprat, *selèb chef kwizinye*; Marie Laurence Durand, *Direktè Afè Kiltirèl pou UNESCO(Òganizasyon Nasyonzini pou Edikasyon, Syantifik ak Kiltirèl)*; Aly Acacia, *ajan kiltirèl, ekonomis ak edikatè trè respekte ki ap soti Ayiti*; Shelley Lozier, *Ajan Prensipal pou New Level Group, LLC*; Grace Kewl-Durfey, *Administratè Atistik pou Divizyon Kiltirèl Konte Broward*; Andy Cherenfant, *Direktè The Cherenfant Group, LLC*; Ak Randy Cohen, *Vis-Prezidan Rechèch ak Politik pou Ameriken pou Atis* yo, se pami konferansye ki konfime pou edike ak ankadre atis ayisyen nan tout disiplin atistik, pwofesyonèl ak antreprenè nan sektè atistik la ki ap patisipe nan senpozyòm lan.

Evènman an gratis, men patisipan yo dwe enskri sou 2019HCCIS.eventbrite.com a pati de jou 28 oktòb la. Patrisipan yo ap genyen opòtinite pou yo konvèsè ak ekspè ki pral pataje pi bon pratik ak konsèy ki pou ede yo devlope karyè yo nan sektè atistik la; Pou chita pale a kolèg yo pou diskite sou pwoblèm ki afekte sektè a an Ayiti ak nan dyaspora a; Pou patisipe nan yon



sondaj CARICOM sou endistri kreyatif la; Ak pou yo jwi ekspozan ak vandè ki ap sou plas ki se òganizasyon ak konpayi ki genyen pwodwi oswa sèvis ki ka sèvi atis ki ap debite ak sila yo ki etabli nan kèlkeswa disiplin atistik la, ansanm ak pwofesyonèl e antreprenè nan sektè a.

Pou kesyon sou patwonaj evènman an oswa pou kowòdone entèvyou ak konferansye yo, tanpri kontakte Farah Larrieux nan farah@THELARManagementGroup.com. Pou enskripsyon ekspozan ak vandè, kontakte Ireolá Oláifá nan HCCIS@THELARManagementGroup.com.

Senpozyòm la sipòte pa: Productions MasterV, Tele Anacaona, WJCC1700AM, Jounal Le Floridien, Ayisyen Times, Jude Advertising, LLC, Gwoup Cherenfant, Explosion AM, Signal FM, Radyo Vision2000, Canal Plus Ayiti, Trait d'Union Radio Show Radyo Galaxie.

Vizite senpozyòm lan sou [Facebook](#) e hashtag #2019HCCIS #2019SEKKA #2019SICCH

####

A pwopo de Macaya Foundation

Macaya Foundation, Inc se yon òganizasyon a bi non-likratif -501(C)3- ki angaje nan fè bon jan kalite edikasyon pi disponib nan kominote minorité yo.

A pwopo de THELAR Management Group

THELAR Management Group, LLC se yon konpayi komunikasyon ki te fonde an Ayiti an 2002 ki konsantre sou mache ayisyen an e ki espesyalize nan endistri kreyatif ak kiltirèl. Pou plis enfòmasyon, vizite THELARManagementGroup.com.

A pwopo de New Level Group

New Level Group, LLC se yon fim imobilye ki espesyalize nan mache Sid Florid. Yo genyen 15 lane eksperyans. Yo bay sèvis nan imobilye pou sila yo ki ap achtè oswa vann kay. Pou plis enfòmasyon, vizite NewLevelGroupRealty.com.

(Version Française à la page suivante)



Contact: Farah Larrieux
(786) 565-8515

Farah@THELARManagementGroup.com
THELARManagementGroup.com

Pour diffusion immédiate

Lundi 28 Octobre 2019

Mramar, Floride (E.U)

*Les inscriptions pour la deuxième édition du
Symposium sur les Industries Créative et Culturelle Haïtiennes (SICCH)
Sont ouvertes en ligne*

Macaya Foundation, Inc et THELAR Management Group, LLC, en partenariat avec New Level Group, ont annoncé aujourd'hui l'ouverture des inscriptions à la deuxième édition du Symposium sur les Industries Créative et Culturelle Haïtiennes (SICCH). Cet événement communautaire et éducatif aura lieu le jeudi 14 novembre 2019 de 9h30 à 18h00 au *Florida Memorial University – Smith Conference Centre*, situé au 15800 NW 42nd Ave, à Miami Gardens, FL 33054 (États-Unis). Des artistes chevronnés et des experts de différents horizons professionnels des industries créative et culturelle ont été invités à participer à des panels de discussion et à des ateliers sur le thème «Le développement économique par les arts».

«Face à cette nouvelle crise politique et de leadership qui perdure en Haïti depuis plus d'un an, il devient urgent pour nous, Haïtiens, de développer notre plein potentiel humain et de valoriser les métiers de tous les secteurs d'activités, afin que chaque citoyen devienne un agent de développement pour Haïti. Le symposium a pour objectif de stimuler de telles conversations dans le secteur des arts », a déclaré Farah Larrieux, directrice THELAR Management Group et productrice du symposium.

Yvon André (Kapi), musicien et membre fondateur du groupe de Konpa haïtien de renommée internationale, Tabou Combo; Ron Duprat, célèbre chef cuisinier; Marie Laurence Durand, directrice des affaires culturelles à l'UNESCO (Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture); Aly Acacia, agent culturel, économiste et éducateur bien connu et respecté en Haïti; Shelley Lozier, Courtier Principal de New Level Group, LLC; Grace Kewl-Durfey, Administratrice des Arts à la Division Culturelle du Comté de Broward; Andy Cherenfant, Directeur de The Cherenfant Group, LLC; Et Randy Cohen, Vice-Président Recherche et des Politiques pour Americans for the Arts, sont parmi les orateurs confirmés pour éduquer et encadrer les artistes haïtiens de toutes les disciplines artistiques, les professionnels et les entrepreneurs du secteur des arts qui participeront au symposium.



L'événement est gratuit, mais les participants doivent s'inscrire à 2019HCCIS.eventbrite.com à partir du 28 octobre. Les participants auront la possibilité de s'entretenir individuellement avec des experts qui partageront les meilleures pratiques pour développer leur carrière dans le secteur des arts; De se réunir avec leurs pairs pour discuter des problèmes qui affectent le secteur en Haïti et dans la diaspora; De participer à une enquête de la CARICOM sur le secteur de la création; Et de profiter des expositions et vendeurs sur place, présentés par des organisations et des entreprises proposant des produits ou services destinés aux artistes émergents et établis de toutes les disciplines artistiques, aux professionnels et aux entrepreneurs du secteur des arts.

Pour toute question concernant le parrainage de l'événement ou pour coordonner des entretiens avec les conférenciers, veuillez contacter Farah Larrieux à farah@THELARManagementGroup.com. Pour l'inscription d'un exposant ou d'un vendeur, contactez Ireolá Oláifá à l'adresse HCCIS@THELARManagementGroup.com.

Les sponsors du symposium incluent: Productions MasterV, Télé Anacaona, WJCC1700AM, Journal Le Floridien, Haitian Times, Jude Advertising, LLC, Le Groupe Cherenfant, Explosion AM, Signal FM, Radio Vision2000, Canal Plus Haïti, Emission de radio Trait d'Union et Radio Galaxie.

Visitez le symposium sur [Facebook](https://www.facebook.com) et utiliser le hashtag #2019HCCIS #2019SEKKA #2019SICCH

#####

À propos de Macaya Foundation

Macaya Foundation, Inc est une organisation à but non lucratif 501 (C) 3 engagée à rendre l'éducation de qualité plus largement accessible aux communautés minoritaires.

A propos de THELAR Management Group

THELAR Management Group, LLC est une agence de communication fondée en 2002, centrée sur le marché haïtien, et spécialisée dans les industries créative et culturelle. Pour plus d'informations, visitez le site [THELARManagementGroup.com](https://www.THELARManagementGroup.com).

A propos du groupe New Level Group

New Level Group, LLC est une société immobilière spécialisée dans le marché local du sud de la Floride avec quinze ans d'expérience. Ils fournissent des services immobiliers aux acheteurs et aux vendeurs. Pour plus d'informations, visitez [NewLevelGroupRealty.com](https://www.NewLevelGroupRealty.com)